
Protokoll styrelsemöte 
Datum: 20151208 

Närvaro: Vendela Strömbäck, Daniel Madsen, Mia Andersson, Liv Kjaer Andersen, Annie 

Öhlén, Camilla Hansson, Karina Szostak och Simon Bergström 

 

Dagordning:  

● Mötets öppnande 

Ordförande Vendela öppnade mötet kl 16.15 

● Ordförande 

Styrelsen beslutade 

Att välja Vendela till mötesordförande 

● Sekreterare 

Styrelsen beslutade 

Att välja Mia Andersson till sekreterare 

● Val av justerare 

Styrelsen beslutade 

Att välja Daniel Madsen till justerare 

● Adjungeringar 

Inga 

● Anmälan av övriga frågor 

● Nobrå  Brottsförebyggande råd 

● Radar 

● Fastställande av föredragningslista 

Styrelsen beslutade 

Att godkänna föredragningslistan i sin helhet 

● Föregående protokoll 

Vendela läste upp det viktigaste punkterna. Styrelsen beslutade 
Att lägga föregående protokoll till handlingarna 
 

● Rapportrunda/föregående mötes åtgärdslista 

● Liv: Varit på VFU och Cuppsatskväll 

● Annie: Varit på InsektNmöte, gjort enkät för socionomdagen 



● Karina: Varit på sektionspub, fyllt i utvärdering sektionsutbildning, varit på 

VFU/uppsatskväll, håller i intervjuer för rekrytering. Ska hålla filmkväll 17:e 

december. 

● Mia: Varit på kassörsmöte, bokat möte med VKO, betalat sista fakturan för 

programväskan 

● Daniel: Haft kontakt med ICA för fika, skickat in enkät om 

Sektionsutbildningen, ordnat pubhäng, varit på VFU/uppsatskväll 

● Vendela: Skickat nyhetsbrev, varit på vfu/uppsatskväll, mejlat med StuFF 

angående kassörsrekrytering, varit på sektionspuben, varit på bytardagen 

● Simon: Börjat med intervjuer, planerar kravall 

● Camilla H: Varit på sektionspub, fixat tackpresenter till Socionomdagen, fixat 

med VFU/uppsatskvällen, varit på möte om Social Work Day, varit på 

UBmöte 

● Ekonomi 

● Diskussion kring ekonomin och kommande verksamhetsår. Ekonomin sen 

bättre ut i dagsläget. 

● Gällande pengar till examenssittningen kommer kommittén för det behöva 

äska pengar från sektionen. Mia kontaktar Linnéa för att framföra det och 

beslut tas på extrainsatt styrelsemöte måndag 14/12  

● Verksamhet 

AMO  

Linnea vill ställa in VFUmingel på måndagen, inga anmälda.  

UB 

För att fortsätta vara engagerad kan man bilda en lista inför kårvalet. SFS har en 

hemsida att titta på, “Alla fattar utom jag”, debatt på nationell nivå angående skillnad 

i antal lärarledda timmar  LiU är med och gör en proposition för detta, UBkampanj 

8/12 

● Valberedningen 

Många egna ansökningar, tagit med en nominerad som förslag. 

● Hemsidan 

Liv har inte fått några bra svar, de arbetar på problemet. Pratar om att eventuellt byta 

webhotell, Liv och Daniel ska titta på saken. 



● Anonym enkät 

Det bästa alternativet är en Google enkät. Annie kollar upp hur det fungerar. 

● Miniskifte 

Karina och Fabian har funderat på att ha skifte för styrelse där vi gör något roligt. En 

tanke är att kombinera överlämning med fest. Bokar 150123 för det, start kl 14 med 

överläming. Alla får gärna komma med idéer och förslag till dagen.  

● Socionomväskan 

Försäljning den 14/12 står Liv och Camilla H för. 

● Avslutning 14/12 

Går efter Mariemötet, kl 17.Camilla H lägger upp alternativ för restauranger på FB 

att rösta på, resultat bestäms senast söndag. 

● Utvärdering av VFU/uppsatskväll 

Mer fokus på svensk VFU, lite för mycket om utlandsVFU. Berätta om det positiva 

om VFU i Sverige. Bättre fördelning på uppsatser mellan kvant och kval. Mer tydligt 

vem som ansvarar för att tiden hålls och innehållet, behövs bättre kommunikation. 

Färgereiet var en bra lokal. De som ska prata om sin praktik kan behöva frågor i 

förväg för att veta vart fokus ska ligga. Bra med en projektgrupp om 3 personer. Att 

bjuda på fika uppskattades. Viktigt att fler från styrelsen utöver projektgruppen 

hjälper till med det praktiska. 

● Övriga frågor 

● Mariemöte, ny tid 14/12 kl 15 

● Musikhjälpen insamlingsbössa 

Behöver promotas mer i olika forum.  

● Nobrå brottsförebyggande råd 

StuFF söker studentrepresentant, vill gärna ha en socionomstudent. 

● Radar 

Söker projektgrupp. Ännu bara 3 KSMstudenter som är tillsatta. Önskar 

representanter från varje program. Möte kl 12 10/12 om vad studenter vill ha 

med på arbetsmarknadsdag. Karina deltar. 

● Åtgärdslista 

●  

● Nästa möte 



● Datum: 20160107 

● Mötets avslutande 

 
 


